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ورزش

درحالی کـه هواداران میلان منتظر حضور رالف رانگنیک، 

سـرمربی سـابق لایپزیگ روی نیمکت روسـونری در فصل 

آینـده بودنـد امـا میلانی  هـا درنهایـت تصمیـم گرفتنـد 

قـرارداد اسـتفانو پیولـی را تمدیـد کنند تا او دو سـال دیگر 

هدایـت ایـن تیـم را برعهـده داشـته باشـد. در هفته  هـای 

اخیـر اخبـار زیادی مبنی بر قطعی شـدن حضور رانگنیک 

در میلان شـنیده می شـد. رسـانه  های آلمانی این انتقال 

را تمام شـده می دانسـتند و در نشـریه بیلـد و کیکـر معتقد 

بودنـد پیش قـرارداد بیـن دوطـرف امضـا شـده و تنها اعلام 

رسـمی آن مانـده کـه قـرار اسـت پـس از پایـان مسـابقات 

ایـن فصـل سـری A انجـام شـود. حـالا بـا اعـلام رسـمی 

میـلان، پیولـی دو سـال دیگـر در ایـن باشـگاه می مانـد و 

ظاهـرا رانگنیـک نیـز قـرار اسـت همچنـان در پسـت مدیـر 

ورزشـی و توسـعه باشـگاه لایپزیگ به فعالیت ادامه دهد.

    مخالفت زلاتان

برخـی رسـانه  ها نتایـج اخیـر میـلان و پیروزی  هـای پیاپـی 

آنهـا را در ایـن تصمیـم بی تاثیـر نمی داننـد امـا بـه نوشـته 

اسکای اسـپورت، لایپزیـگ و کمپانـی ردبـول کـه  بخشـی 

از سـهام باشـگاه را در اختیـار دارد، تـلاش زیـادی انجـام 

دادنـد تـا رانگنیـک را بـرای تمدیـد 2 سـاله قـراردادش 

متقاعـد کننـد. میلانی  هـا همچنیـن باید مبلـغ 7 میلیون 

یـورو بـرای آزادسـازی مربـی آلمانـی بـه لایپزیـگ پرداخت 

می کردنـد امـا گفتـه می شـود پـس از تاخیـر در پرداخـت 

ایـن مبلـغ و تردیـدی کـه آنهـا بـرای تغییـر سـرمربی خـود 

داشـتند، لایپزیگ نیز توانسـت رانگنیک را برای ماندن در 

ایـن باشـگاه متقاعـد کنـد و او که قرار بود در اتفاقی جالب 

و کم سـابقه هر دو پسـت سـرمربی و مدیر ورزشـی میلان را 

در اختیار داشـته باشـد، از این جابه جایی صرف نظر کرد.

پیولی و میلان در هفته  های اخیر نتایج درخشانی کسب 

کرده اند و ادامه این روند آنها را به کسب سهمیه لیگ اروپا 

امیدوار کرده است. همچنین حمایت ستاره  هایی چون 

جیان لوئیجی دوناروما، آلسیو رومانیولی، تئو هرناندز، 

زلاتان ابراهیموویچ و آنته ربیچ از سرمربی کنونی باعث 

شد مدیران باشگاه در شرایط دشواری برای تصمیم گیری 

قرار گیرند و درنهایت به این جمع بندی رسیدند که ادامه 

حضور پیولی بیشتر به سود باشگاه خواهد بود. از سوی 

دیگر سنگ اندازی  های باشگاه آلمانی نیز باعث شده بود 

انتقال رانگنیک دشوارتر از حد معمول شود و درنهایت 

ایوان گازیدیس، مدیر باشگاه قرارداد جدیدی را پیش روی 

پیولی گذاشت تا درراستای منافع باشگاه و همچنین جلب 

رضایت بازیکنان مهم تیمش عمل کند.

در این شـرایط به نظر می رسـد زلاتان نیز راضی به تمدید 

قراردادش با روسـونری شـود، اتفاقی که با آمدن رانگنیک 

بعیـد بـه نظـر می رسـید و ایـن سـتاره سـوئدی و 38 سـاله 

تصمیـم داشـت در پایـان فصـل این باشـگاه را تـرک  کرده 

و بـه تیـم هامربـی کشـورش کـه به تازگـی مالکیـت آن را را 

برعهـده گرفتـه، برگـردد. البتـه در روز هـای اخیـر و پـس از 

قطعـی شـدن صعـود لیدزیونایتـد بـه لیـگ برتـر جزیـره، 

مدیـران این باشـگاه انگلیسـی پیشـنهادهایی برای خرید 

ابراهیموویـچ و همچنین ادینسـون کاوانـی ارائه کرده اند. 

زلاتـان عملا نشـان داده کـه تمایلی به حضور رانگنیک در 

میـلان نداشـت و وقتـی از او دربـاره احتمالـی حضـور این 

مربـی آلمانـی در سن سـیرو سـوال شـد، در پاسـخ گفـت: 

»رانگنیـک؟ نمی دانم درمورد چه کسـی صحبت می کنید 

و او را نمی شناسـم.«

شـاید همیـن مخالفت  هـا باعث شـد این مربـی خوش فکر 

و صاحب سـبک از حضـور در میـلان منصـرف شـود و در 

بیانیـه ای آن را رسـما اعـلام کنـد: »مـن و باشـگاه میـلان 

درنهایـت بـه ایـن نتیجـه رسـیدیم کـه الان زمـان مناسـبی 

بـرای همـکاری طرفیـن نیسـت. بـا توجـه بـه شـرایطی که 

باشـگاه دارد و اینکـه آنهـا در مسـیر پیشـرفت قـرار دارنـد 

و همچنیـن نتایـج مناسـبی کـه تیـم بـا مربـی کنونی اش، 

اسـتفانو پیولـی کسـب کـرده، تصمیـم گرفتیـم مـن فعـلا 

هیـچ سـمتی را در ایـن باشـگاه قبـول نکنـم.«

    بدون شکست پس از کرونا

پیولـی در اواسـط فصـل و پـس از عملکـرد ضعیـف مارکـو 

جیامپائولـو کـه او هـم در ابتـدای فصـل ایـن سـمت را 

برعهـده گرفتـه بـود، هدایـت روسـونری را برعهـده گرفـت. 

تیـم در آن زمـان نزدیـک بـه منطقـه سـقوط بـود و مدیـران 

باشـگاه احسـاس کردنـد برای یازدهمین بـار در دهه اخیر 

لازم اسـت تا سـرمربی تیم تغییر کند. درنهایت قرعه به نام 

پیولـی افتـاد و او روی نیمکـت تیـم نشسـت. او که تا پایان 

فصـل بـا میـلان قـرارداد داشـت حـالا از اینکـه سـمتش را 

حفـظ کـرده، بسـیار راضـی اسـت: »بسـیار خوشـحالم و 

از اینکـه باشـگاه بـه مـن اعتمـاد کـرده، بـه خـودم افتخـار 

می کنـم. بایـد از همـه به خصـوص هـواداران تیـم تشـکر 

کنـم. بـا اینکـه فعـلا نمی تواننـد بـه ورزشـگاه بیاینـد امـا 

همیشـه حمایـت و پشـتیبانی آنهـا را حـس می کنیـم. 

همیشـه گفتـه ام کـه آینـده مـا در گـرو عملکـرد کنونـی 

ماسـت. بایـد بـا تمرکـز و تلاش زیاد بازی  هـا را ادامه دهیم 

و همیشـه یک تیم متحد باشـیم. ما در ابتدای یک مسـیر 

فوق العـاده قـرار داریم. اگر قدم  های نخسـت را به درسـتی 

برداریـم می توانیـم به موفقیت  های مهم تری هم برسـیم.«

صبـح دیـروز هم پائولو اسـکارونی، رئیس باشـگاه به همراه 

گازیدیـس و پائولـو مالدینـی در محـل تمریـن تیـم حاضـر 

شـدند تـا بـا بازیکنـان دیدار کـرده و دلایل ابقـای پیولی را 

توضیـح دهنـد. در ایـن دیدار ابتـدا از دوناروما، گلر جوان 

به دلیل رسـیدن به رکورد 200 بازی برای تیم تمجید شـد 

و سـپس علـت اصلـی ایـن چرخـش 180 درجـه ای، نتایج 

درخشـان اخیـر تیـم به همـراه پیولـی عنـوان شـد و اینکـه 

ایـن مربـی بـا توجـه بـه رونـد خوبی که در باشـگاه داشـته، 

شایسـتگی تمدید قرارداد را داشـته اسـت.

ایـن مربـی 54 سـاله پـس از شـروع مجـدد رقابت  هـای 

فوتبال در ایتالیا و در 10 مسابقه تیمش را بدون شکست 

حفظ کرده و شانسـی برای کسـب سـهمیه لیگ قهرمانان 

نـدارد امـا رقابـت نزدیکـی بـا رم و ناپولـی بـرای رسـیدن به 

لیگ اروپا دارد. بازیکنان در مدت 9 ماهی که از حضور او 

در میـلان می گـذرد به طور محسوسـی پیشـرفت کرده اند، 

به خصـوص از نظـر روحـی و اعتمادبه نفـس در وضعیـت 

بسـیار بهتـری نسـبت بـه ابتـدای فصـل قـرار دارنـد. او در 

ایـن مـدت توانسـته  ایده هایـش را به خوبـی در تیـم اجـرا 

کنـد و ادامـه ایـن رونـد در کنار چند خریـد خوب در مهلت 

نقل وانتقـالات حتـی می توانـد آنهـا را بـه یکـی از مدعیـان 

فتـح اسـکودتو تبدیـل کنـد. میـلان او در هفته  هـای اخیر 

توانسـته تیم  هـای بزرگـی چـون یوونتـوس، لاتزیـو و رم را 

شکسـت دهـد. برتـری 4 بـر 2 برابـر یووه یکـی از مهم ترین 

دسـتاور دهای پیولی در میلان طی این فصل بوده اسـت 

و نشان می دهد که تیم او پتانسیل  زیادی برای درخشش 

در فصـل آتی دارد. 

رانگنیک نیز یک مربی ایده پرداز است که  ایده  های تاکتیکی 

منحصربه  فردی دارد و شاید او هم در میلان می توانست به 

موفقیت برسد اما در شرایط کنونی و با روندی که این تیم 

درپیش گرفته، تغییر سرمربی می توانست لطمه بزرگی 

به باشگاه وارد کند و عدم نتیجه گیری احتمالی سرمربی 

آلمانی باعث ادامه این سیکل معیوب در میلان می شد 

که سال هاست ادامه دارد. آنها هر بار با تغییر سرمربی 

امیدوارند به شرایط بهتری برسند اما تنها حاصل این 

جابه جایی  ها ناکامی و عدم نتیجه گیری مناسب بوده است.

شکستپروژهحضوررانگنیکدرروسونری

میلان با �پیولی به سوی خوشبختی

پیام مشهد از لیگ والیبال کنار گذاشته شد
تیم والیبال پیام مشـــهد ازجمله تیم هایی اســـت که هم فصل گذشـــته 

حاشـــیه های زیادی به همراه داشـــت و هم برای حضورش در رقابت های 

پیش رو هم مشکلات زیادی ایجاد کرد. 

این تیم که اواخر فصل گذشـــته به دلیل برخی مشکلات در آستانه حذف 

از لیگ برتر قرار داشت با رایزنی های صورت گرفته سرانجام برای حضور در 

فصل آینده هم اعلام آمادگی کرد. مشهدی ها برای حضور در فصل آینده 

مکلف به پرداخت بدهی های خود بودند که این اتفاق رخ نداد. 

به این ترتیب تیم پیام که قرار بود هدایت آن در فصل آینده برعهده مسعود 

آرمات باشـــد از رقابت های لیگ برتر باشگاه های کشور کنار گذاشته شد. 

حرف وحدیث های زیادی درمورد تیم های جایگزین مطرح می شود که باید 

دید این اخبار چقدر صحت دارند. 

IOC  صالحی امیری: عضویت در
کاندیدای بین المللی می خواهد

سیدرضا صالحی امیری در گفت وگو با تسنیم، درباره چگونگی کسب کرسی 

موثر در کمیته بین المللی المپیک اظهار داشـــت: »عضویت در IOC سه 

پیش نیاز لازم دارد که تا آنها فراهم نشود هرگونه طرح مطالبه برای عضویت 

در کمیته بین المللی المپیک بی اساس است.« 

وی در ادامه به تشریح پیش نیازهای کسب کرسی در IOC پرداخت و گفت: 

»اولین نکته ای که باید در کسب کرسی به آن توجه کرد داشتن کاندیدایی 

در طراز بین المللی اســـت تا بتواند در این جایگاه قرار بگیرد. برای رسیدن 

به این پســـت باید کاندیدایی داشته باشیم که ظرفیت ملی و بین المللی 

بالایی داشته باشد.« 

رئیس کمیته ملی المپیک یادآوری کرد: »ارتباط گسترده با اعضای هیات 

اجرایی IOC و چهره های موثر در فدراسیون های جهانی دومین فاکتوری 

است که برای کسب کرسی در کمیته بین المللی المپیک به آن نیاز داریم.« 

صالحی امیری خاطرنشان کرد: »روابط سیاسی کشورها و همچنین استفاده 

از پتانســـیل بخش های داخلی مانند وزارت امورخارجه به عنوان سومین 

فاکتور اهمیـــت دارد.«  وی در پایان گفت: »ما باید تلاش کنیم تا بتوانیم 

کرسی های موثر در مجامع جهانی کسب کنیم و به دنبال پست هایی باشیم 

که در روند توسعه ورزش قهرمانی به ما کمک کند.« 

منهای فوتبال

سیامک خاجی
  روزنامه نگار

  گزارش

ــران  ــه در بح ــی ک ــن تصمیمات ــی از تاریخی تری ــاید یک ش

کرونــا گرفتــه شــده مربــوط بــه تعویــق یک ســاله بازی هــای 

ــاه  ــود مردادم ــرار ب ــا ق ــن بازی ه ــد. ای ــو باش ــک توکی المپی

امســال برگــزار شــود امــا درســت چندمــاه قبل کــه همه چیز 

فراهــم بــود و حتــی یــک روز هــم از حمــل مشــعل المپیــک 

گذشــته بــود به دلیــل بحــران کرونــا و کشته شــدن صدهــا 

هــزار نفــر، یک ســال بــه تعویــق افتــاد. بازی هایــی کــه بــه 

گفتــه مســئولان می توانســت یکــی از بهتریــن بازی هــای 

المپیــک باشــد امــا حــالا درخصــوص برگــزاری آن در ســال 

2021 هــم ابهامــات زیــادی وجــود دارد.

     آغاز بحران با لغو حمل مشعل المپیک

ژاپنی هـا بـرای برگـزاری بازی هـای المپیـک توکیـو 12 

میلیـارد دلار هزینـه کـرده بودنـد و بـا وجـود شـیوع کرونا در 

جهـان اصـرار به برگـزاری بازی ها در تاریخ برنامه ریزی شـده 

داشـتند. حتی مشـعل المپیک 22 اسفندماه سال گذشته 

در یونـان روشـن شـد و قـرار بـود این حمل مشـعل یک هفته 

ادامـه داشـته باشـد امـا کمیتـه المپیـک یونـان بعـد از یـک 

روز اعـلام کـرد به دلیـل جـذب جمعیـت و نگرانـی از شـیوع 

ویـروس مراسـم برگـزار نخواهد شـد.

برنامه ژاپنی ها این بود که حمل مشعل از 7 فروردین و از مرکز 

تمرین فوتبال ملی در فوکوشیما که در سال 2011 به دلیل 

ســـونامی تخریب شـــده بود، آغاز  و بعد از سفری 121 روزه 

سوم مرداد در استادیوم ملی توکیو روشن شود اما بعد از لغو 

برنامه ها در یونان، مشعل اول فروردین به توکیو رسید و بعد 

از مدتی هم برنامه هایی که ژاپنی ها داشتند به اجرا نرسید و 

ژاپن به طور رسمی برنامه حمل مشعل را لغو کرد.

      المپیک سرانجام تسلیم کرونا شد

به دنبال بحران کرونا و درگیری تمامی کشورها با این ویروس، 

شـــایعه تعویق بازی های المپیک توکیو بیش از گذشته به 

گوش رسید. با وجود عدم توزیع بیش از 40 درصد سهمیه ها، 

فدراسیون های بین المللی نیز یکی پس از دیگری مجبور به 

لغو مسابقات خود شدند تا اینکه 5 فروردین توماس باخ، رئیس 

کمیته بین المللی المپیک )IOC(در تماسی تلفنی با شینزو 

آبه، نخســـت وزیر ژاپن تصمیم به تعویق یک ساله بازی های 

المپیک گرفتند، موضوعی که در طول تاریخ برگزاری بازی ها 

بی سابقه بوده است.

طبق اعلام برنامه جدیـــد، بازی های المپیک توکیو از اول 

مرداد 1400 آغاز می شود.

     تعطیلی اردوها؛ المپیکی ها به خانه رفتند

با تعویق بازی های توکیو، کشورها یکی پس دیگری اردوهای 

ملی را تعطیل و ورزشکاران را روانه خانه هایشان کردند. شیوع 

ویروس به اندازه ای بود که همه کشورها مجبور شدند قرنطینه 

را در دســـتورکار خود قرار دهند، به همین دلیل ورزشکاران 

نیز تلاش کردند با تمرینات بدنسازی در خانه آمادگی خود 

را برای المپیک سال آینده حفظ کنند. هرچند این تمرینات 

انفرادی در برخی کشورها ازجمله ایران همچنان ادامه دارد.

ابهامات درخصوص برگزاری بازی های المپیک در ســـال 

2021 همچنان به عنوان یک پرســـش مطرح است و هنوز 

مقامات بین المللی پاسخ قطعی برای آن ندارند.

موج جدید ویروس کرونا در کشورهای مختلف ازجمله شهر 

میزبان المپیک نگرانی ها را برای برگزاری بازی ها بیشتر کرده 

است. از طرفی مقامات برگزاری بازی های توکیو اعلام کردند 

تعویق این بازی ها خسارت زیادی را به اقتصاد ژاپن خواهد 

زد چراکه نگهداری اماکن ورزشی و دهکده ورزشکاران هزینه 

زیادی خواهد داشت.

پیش فروش واحدهای دهکده ورزشکاران به مردم هم یکی از 

دغدغه های مقامات برگزاری است هرچند ژاپن اعلام کرده 

امنیت 42 ورزشگاه میزبان بازی ها را تامین خواهد کرد.

     یک المپیک ساده 

صدوسی وششـــمین نشست ســـالیانه کمیته بین المللی 

المپیـــک به صورت ویدئوکنفرانس برگزار شـــد که موضوع 

اصلـــی مورد بحث، بازی های المپیـــک توکیو بود. در این 

نشست برنامه  بازی ها به روز شد هرچند هنوز به صورت قطعی 

برگزاری مســـابقات مشخص نیست. سناریوهای متعددی 

برای برگزاری بازی ها در نظر گرفته شده مبنی بر اینکه ژاپن 

درنظر دارد المپیک را ســـال آینده ساده برگزار کند. یکی از 

سناریوها برگزاری بازی ها بدون حضور تماشاگران و پشت 

درهای بســـته است اما مقامات ژاپنی روز چهارشنبه تاکید 

کردند المپیک امکان ندارد بدون تماشـــاگران برگزار شود. 

تعداد کمتر ورزشـــکاران در مراسم افتتاحیه و اختتامیه هم 

یکی از سناریوهاســـت هرچند هنوز هیچ کدام از برنامه ها 

تصویب نشده است.

     بدبینی پزشکان ژاپنی برای برگزاری المپیک

پزشکان ژاپنی در مصاحبه های مختلف بارها اعلام کرده اند 

تا کشف واکسن کرونا امکان برگزاری المپیک وجود ندارد و 

حتی درصورت کشف واکسن، یک تا 3 سال زمان لازم است 

تا این واکسن در همه جای جهان مورد استفاده قرار بگیرد.

یوشیتا یوکوکورا، رئیس انجمن پزشکی ژاپن گفت: »میزبانی 

بازی های المپیک در سال آینده برای توکیو دشوار خواهد 

بود، مگر اینکه واکسن موثری علیه ویروس کرونا وجود داشته 

باشـــد. من نمی گویم که ژاپن باید یا نباید میزبان المپیک 

باشد، اما انجام این کار دشوار خواهد بود.«

 ازســـوی دیگر، »یوشـــیرو موری«، رئیـــس کمیته برگزاری 

بازی های 2020 توکیو می گوید اگر این مسابقات در سال 

آینده میلادی برگزار نشود، به طور کلی »لغو« خواهد شد.

     مخالفت شهروندان ژاپنی با برگزاری المپیک

نظرسنجی های صورت گرفته در 3-2 ماه اخیر از شهروندان 

ژاپنی نشـــان می دهد مردم این کشـــور علاقه چندانی به 

برگزاری بازی ها در سال 2021 ندارند. طبق این نظرسنجی 

صورت گرفته، بیش از 75 درصد مردم اعلام کرده اند مخالف 

برگزاری بازی ها هستند.

ابهامات برای برگزاری بازی های المپیک و پارالمپیک توکیو 

زیاد است و باید منتظر بود و دید با وجود بحران کرونا، مقامات 

بین المللی چه تصمیمی خواهند گرفت.

گزارش»فرهیختگان«ازچالشهایپیشرویبرگزاریالمپیکتوکیو

پزشکان و شهروندان ژاپن علیه المپیک 
بهاره محمدی

  روزنامه نگار

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

بلاندرگفتوگوبااکیپ:

پیشنهاد رسمی بارسلونا برای من افتخار است

سرمربــیپیشینتیـــمفـــوتبال

پاریسنژرمنوسرمربیموفقتیم

ملیفوتبالفرانسهدرسالهای

2۰1۰تا2۰12میلادیبهسوالات

اکیپفرانسهپاسخداد.لورانبلانبهتازگیازبارسلوناپیشنهادرسمی

دریافتکردهوآنراباعثافتخارخودمیداند.متناینمصاحبهرابخوانید.

شمادرفوتبالفرانسهبهسختگیریوردکردنپیشنهادهایبزرگ

معروفهستید،اینبارآیاهمیناتفاقدرخصوصپیشنهادرسمی

بارسلونارخخواهدداد؟

این پیشنهاد در این شرایط برای من بسیار ارزشمند بود، آن را بررسی می کنم 

و از طریق وکیل خود با بارسلونا در تماس هستم، دلیلی ندارد سختگیری خود 

را کنار بگذارم اما این سختگیری همیشه توام با احترام متقابل بوده است. برای 

فصل آینده باید برنامه ریزی دقیقی داشته باشم، شوخی نیست، بهترین تیم 

فوتبال باشگاهی دنیا یعنی بارسلونا در انتظار پاسخ من و البته برنامه دقیقه 

چندساله من است، حضور من قطعی نیست و شاید خود باشگاه درنهایت 

گزینه ای بهتر از من داشته باشد اما علاقه مند هستم برنامه دقیق خود را به 

باشگاه بارسلونا ارائه بدهم. 

ستینسرمربیبارسلوناپیشاپیشبهشماتبریکگفته،آیااینیک

کنایهاست؟

نه به نظر من این مرد بزرگ از روی شرافت و احترام متقابل این حرف را زده 

است، کارنامه ورزشی او برای من روشن است و از شفافیت و صراحتی که در 

بیان دارد، خوشم می آید. او مربی خوبی است و دنیای مربیگری بی رحم است، 

گاهی ممکن است بهترین خودت باشی و دنیای فوتبال با تو بد تا کند، این 

تجربه را بارها داشته ام و البته گاهی در اوج نیستی و تیم آنقدر خوب است که 

مشکلات تو را جبران می کند، فوتبال یک ورزش تیمی است و سرمربی تیم هم 

عضوی از یک تیم است. 

ازخودپاریسنژرمنهمپیشنهادداشتهاید؟

این پیشنهاد تا حدودی باعث دلخوری شد، البته من مشکلی برای کار در آکادمی 

یک باشگاه ندارم و برای من باعث افتخار است که بتوانم مربیان جوان زیادی 

را تربیت کنم اما اکنون فرصت های بهتری در انتظار من هستند و چرا باید در 

آکادمی تیم اول پاریس به جوانان و مربیان جوان آموزش بدهم؟ پاری سن ژرمن 

می تواند به راحتی این کار را به خاطر قراردادی که با یوفا و فیفا دارد، انجام بدهد. 

در باشگاهی که روزگاری مربی تیم اول آن بوده ام 

مربی جوانانش نخواهم شد. 

اگربهبارسلونابروید،برخوردشمابا

مسیچگونهخواهدبود؟

من عمیقا باور دارم که هیچ بازیکنی 

بزرگ تر از تیمش نیست حتی 

مسی بزرگ، تلاش می کنم 

با ستاره بزرگ تیم خود 

بهترین ارتباط را داشته 

باشم اما بین او و دیگر 

بازیکنان تیم نباید هیچ 

داشته  وجود  تفاوتی 

باشد و خود او هم این را 

نمی خواهد. 

مصاحبه  روز

بابک سرانی آذر
 مترجم


